

Instant brands™

Dasar Pematuhan Antirasuah

Instant brands
Made for together.

CORELLE Instant CHICAGO CUTLERY VISIONS
pyrex CORNINGWARE Snapware

Dasar

Dasar ini dengan jelas melarang pembayaran tidak wajar dalam semua urusan perniagaan, sama ada dengan kerajaan atau dalam sektor swasta. Secara khususnya, Dasar ini melarang menawarkan, menjanjikan, membayar, memberi atau membenarkan pembayaran atau pemberian wang atau apa-apa yang mempunyai nilai, secara langsung atau tidak langsung (melalui pihak ketiga), kepada Pegawai Kerajaan untuk mempengaruhi tindakan rasmi atau kepada sesiapa sahaja (sama ada Pegawai Kerajaan ataupun bukan) untuk mempengaruhi perniagaan atau keputusan rasmi dan/atau mendapatkan atau mengekalkan perniagaan atau apa-apa kelebihan lain yang tidak wajar. Instant Brands Acquisition Holdings Inc. (termasuk anak syarikatnya, secara kolektif "**Instant Brands**" atau "**Syarikat**") akan dan menghendaki pengarah, pegawai dan pekerjanya untuk menjalankan urusan niaga perniagaan dengan integriti, tanpa mengira cara dan tradisi tempatan yang berbeza, dan, sebagai tambahan kepada mematuhi Tatakelakuan Perniagaan Syarikat dan semua dasar dalaman yang berkaitan, mematuhi undang-undang dan peraturan Amerika Syarikat dan setiap negara di mana Syarikat beroperasi, termasuk, tanpa had, undang-undang dan peraturan yang melarang pemberian rasuah kepada Pegawai Kerajaan.

Jika terdapat ketakkonsistenan yang nyata antara keperluan undang-undang A.S. dan bukan A.S., perkara tersebut mesti diselesaikan oleh Ketua Pegawai Undang-undang/Penasihat Undang-undang (atau ahli Jabatan Undang-undang yang lain) sebelum urusan niaga yang berkenaan dilaksanakan.

Selain daripada Dasar Pematuhan Antirasuah ini, Dasar Perbelanjaan Perjalanan dan Perbelanjaan Perniagaan Lain Instant Brands (yang, antara lainnya, mengehendak pemberian hadiah dan pembayaran perbelanjaan perjalanan dan hiburan untuk pihak ketiga) dan Tatakelakuan Perniagaan (yang, antara lainnya, memerlukan pra-kelulusan diperoleh sebelum memberi apa-apa yang bernilai kepada Pegawai Kerajaan) mengandungi proses dan kawalan yang penting untuk mengurangkan risiko rasuah dan membentuk elemen utama program pematuhan antirasuah Syarikat.

Takrifan

"**Apa-apa yang bernilai**" hendaklah merujuk kepada apa-apa item yang mempunyai nilai ketara atau tidak ketara, ditakrifkan secara meluas, dalam apa-apa bentuk, termasuk tetapi tidak terhad kepada wang tunai, nilai tunai yang setara (seperti kad hadiah, sijil hadiah dan diskaun barangan), pinjaman, hadiah, perjalanan, penginapan, hiburan, makan minum, pembayaran balik perbelanjaan, saaraan harian, bantuan, peluang perniagaan atau pekerjaan, pematuhan permintaan untuk memberikan sesuatu yang bernilai kepada orang ketiga (seperti saudara kepada Pegawai Kerajaan), sumbangan kepada badan amal atau organisasi bukan untung lain dan penajaan promosi.

"**Perunding**" perlu dirujuk sebagai mana-mana dan semua pihak ketiga yang perkhidmatannya digunakan oleh Syarikat atau mana-mana entiti yang dimiliki atau dikawal oleh Syarikat yang dijangka berinteraksi dengan Pegawai Kerajaan bukan A.S. bagi pihak Syarikat atau mana-mana usaha niaga di mana Syarikat mempunyai kepentingan ekonomi, seperti pengedar, perunding, ejen, wakil, broker, perantara, penasihat, wakil, rakan kongsi usaha sama, pelabur bersama, pemegang francais, pemegang lesen, ejen pelancongan, pengangkut, ejen kastam, penasihat cukai, firma guaman, pencari, pelobi dan akauntan.

“Pegawai Kerajaan” hendaklah merujuk kepada (i) mana-mana pegawai awam atau yang dilantik, pegawai, pekerja (tanpa mengira pangkat), atau orang yang bertindak bagi pihak kerajaan negeri, wilayah atau tempatan, jabatan, agensi, instrumentaliti, syarikat dimiliki atau dikawal kerajaan, organisasi antarabangsa awam, parti politik atau entiti yang dibiayai dalam jumlah yang besar melalui peruntukan awam, secara meluas dianggap menjalankan fungsi kerajaan, atau mempunyai pegawai dan pengarah utamanya dilantik oleh kerajaan dan (ii) mana-mana pegawai parti atau calon untuk jawatan politik atau mana-mana orang yang bertindak bagi pihak pegawai parti atau calon untuk jawatan politik tersebut. Contohnya merangkumi: pengeluar permit, kelulusan atau lesen kerajaan; pihak berkuasa lapangan terbang; kilang atau perniagaan lain yang dimiliki kerajaan; kastam; pegawai imigresen atau cukai atau menteri atau wakil kerajaan asing.

Pelaksanaan dan Keterterapan

Dasar ini terpakai kepada semua pengarah, pegawai, pekerja dan Perunding Syarikat, dan menjadi tanggungjawab setiap orang untuk mematuhi syarat-syarat ini. Syarikat tidak bertolak ansur dengan aktiviti rasuah, dan boleh mengambil tindakan tatatertib yang berat, sehingga dan termasuk pemecatan, terhadap mana-mana pengarah, pegawai, pekerja atau Perunding yang melanggar Dasar ini.

Jabatan Undang-undang bertanggungjawab untuk memberikan nasihat tentang tafsiran dan penggunaan mana-mana undang-undang antirasuah dan Dasar ini. Jabatan Undang-undang juga akan membantu setiap bahagian perniagaan, dalam memastikan kakitangan yang terjejas dimaklumkan sepenuhnya tentang larangan undang-undang antirasuah yang berkaitan dan keperluan Tatakelakuan Perniagaan Syarikat dan Dasar ini. Pengarah, pegawai, pekerja atau Perunding yang ingin memberikan apa-apa yang bernilai kepada Pegawai Kerajaan mesti mendapatkan kelulusan bertulis daripada Jabatan Undang-undang terlebih dahulu.

Pengurusan setiap bahagian perniagaan bertanggungjawab untuk memastikan bahawa semua kakitangannya yang terjejas dimaklumkan sepenuhnya tentang keperluan Dasar ini. Di samping itu, pengurusan setiap bahagian perniagaan bertanggungjawab untuk mengguna pakai dan menguatkuasakan kawalan yang sewajarnya, termasuk (dengan berunding dengan Jabatan Undang-undang) menjalankan usaha wajar berkaitan dengan pengekalan mana-mana Perunding, dan mengambil langkah yang perlu untuk melaksanakan pematuhan Dasar ini oleh semua pegawai, pekerja dan Perunding Syarikat dalam bahagian perniagaan. Perjanjian bertulis dengan Perunding mesti disemak oleh Jabatan Undang-undang, yang bertanggungjawab untuk memastikan bahawa perjanjian tersebut mengandungi peruntukan antirasuah, termasuk peruntukan yang mengesahkan dengan jelas dan memerlukan pematuhan undang-undang antirasuah yang berkaitan (seperti Akta Amalan Rasuah Asing A.S. ("FCPA")¹).

Jabatan Audit Dalaman bertanggungjawab untuk menyemak dan menilai soal selidik daripada dan usaha wajar lain berkenaan Perunding dan mengutarakan apa-apa kebimbangan dengan pihak berkepentingan unit perniagaan dan Jabatan Undang-undang sebagaimana yang diperlukan.

Pengecualian kepada dasar ini mesti terlebih dahulu mendapat kelulusan bertulis daripada Ketua Pegawai Undang-undang/Penasihat Undang-undang, yang mungkin dengan syarat perlu

¹ Penerangan ringkas tentang FCPA disertakan sebagai Ekshibit A kepada Dasar ini.

mendapatkan pandangan peguam luar jika wajar (dan, dalam apa jua keadaan, tidak akan diberikan tanpa jaminan bahawa tidak akan ada pelanggaran undang-undang).

Pensijilan Tahunan

Syarikat mensyaratkan setiap pengarah, pegawai dan pekerja untuk membaca Dasar ini setiap tahun, dan komited ke atasnya, dan mengesahkan pematuhan terhadap prinsip dan syarat-syarat di sini. Pensijilan ini boleh dikeluarkan secara elektronik atau dengan menandatangani Sijil yang disertakan di akhir dasar ini dan mengembalikannya kepada wakil Sumber Manusia anda.

Pelaporan Pelanggaran

Mana-mana pengarah, pegawai atau pekerja yang mengesyaki atau menyedari terdapat apa-apa pelanggaran dasar ini mesti melaporkan pelanggaran itu kepada (i) Ketua Pegawai Undang-undang/Penasihat Undang-undang (atau ahli Jabatan Undang-undang yang lain), yang akan menyebabkan siasatan ke atas perkara yang dilaporkan dilakukan, atau (ii) talian utama etika dan pematuhan Syarikat, yang boleh diakses dengan salah satu cara berikut:

- **Tapak web:** <https://www.lighthouse-services.com/instantbrands>

- **Telefon Bebas Tol:**

Australia (Optus)	1-800-551-155
Australia (Telstra)	1-800-881-011
Kanada: Bahasa Inggeris	844-280-0005
Kanada: Perancis	855-725-0002
Kanada: Sepanyol	800-216-1288
China (Utara, Beijing CNCG)	108-888
China (Selatan, Shanghai – China Telecom)	10-811
Jepun (KDDI)	00-539-111
Jepun (NTT)	0034-811-001
Jepun (Softbank Telecom)	00-663-5111
Malaysia	1-800-80-0011
Mexico	01-800-681-5340
Singapura (SingTel)	800-011-1111
Singapura (StarHub)	800-001-0001
Republik Korea (KT)	00-729-11
Republik Korea (LGU+)	00-369-11
Republik Korea (Sejong Telecom)	00-309-11
Republik Korea (Pangkalan Tentera AS KT)	550-HOME
Republik Korea (Pangkalan Tentera AS Sejong Telecom)	550-2USA
Taiwan	00-801-102-880
United Kingdom	0-800-89-0011
Amerika Syarikat: Bahasa Inggeris	844-280-0005
Amerika Syarikat: Sepanyol	800-216-1288
Lain-lain	800-603-2869 (mesti mendail kod akses negara)

- **E-mel:** reports@lighthouse-services.com (mesti memasukkan nama syarikat dalam laporan)
- **Faks:** (215) 689-3885 (mesti memasukkan nama syarikat dalam laporan)

Ekshibit A: Penerangan Akta Amalan Rasuah Asing

Salah satu statut antirasuah paling relevan yang mesti dipatuhi oleh Instant Brands ialah Akta Amalan Rasuah Asing A.S. ("FCPA"). Dokumen ini menetapkan ringkasan ringkas peruntukan utama FCPA dan potensi penggunaannya kepada Syarikat, termasuk larangan substantif FCPA, skop bidang kuasa, penalti untuk pelanggaran dan asas yang berpotensi untuk liabiliti peringkat entiti dan individu.

1.0 Peruntukan Antirasuah (Larangan)

Peruntukan FCPA yang berkaitan ialah peruntukan antirasuahnya², yang secara amnya, melarang menawarkan apa-apa yang bernilai kepada Pegawai Kerajaan bukan A.S. untuk mempengaruhi tindakan rasmi atau sebaliknya mendapatkan kelebihan perniagaan yang tidak wajar, atau menawarkan apa-apa yang bernilai kepada mana-mana orang dalam keadaan di mana terdapat kebarangkalian tinggi bahawa sebahagian atau semua barangan yang bernilai akan diberikan, secara rasuah, kepada seorang Pegawai Kerajaan bukan A.S.

Lebih khusus lagi, peruntukan tersebut dilanggar apabila:

- Seseorang yang dilindungi oleh FCPA (atau dalang atau pembantu dan rakan subahat)
- Secara korup
- Melaksanakan apa-apa tindakan sebagai lanjutan kepada
- Penawaran, hadiah, janji atau membenarkan pemberian
- Apa-apa yang bernilai
- Kepada Pegawai Kerajaan bukan A.S.
- Sama ada secara langsung atau tidak langsung (iaitu, melalui pihak ketiga seperti Perunding)
- Untuk mempengaruhi atau mendorong Pegawai Kerajaan bukan A.S. untuk mempengaruhi apa-apa tindakan rasmi (termasuk keputusan untuk tidak melakukan apa-apa tindakan yang melanggar tugasnya yang sah) atau keputusan, atau mendapatkan kelebihan yang tidak wajar.

Istilah "apa-apa yang bernilai" ditakrifkan secara meluas dan termasuk (antara lain) wang dalam apa jua bentuk, barangan, perkhidmatan, peluang perniagaan atau perhubungan, perjalanan dan hiburan, pembayaran tersirat pada terma perhubungan peribadi (seperti kadar faedah di bawah kadar pasaran atau pembayaran balik perbelanjaan yang berlebihan atau "double dip" dan faedah yang dibayar atau diberikan kepada pihak ketiga. Pertimbangkan contoh perkara yang bernilai ini yang didapati melanggar FCPA:

²FCPA juga mengandungi peruntukan perakaunan yang terpakai kepada syarikat awam A.S. (iaitu, penerbit A.S.) yang mempunyai dua komponen utama yang direka untuk mengelakkan perakaunan "luar buku" yang boleh digunakan untuk menyembunyikan transaksi yang tidak wajar dan untuk memastikan ketelusan bagi pelabur tentang keadaan kewangan keseluruhan dan strategi perniagaan syarikat. Pertama, penerbit A.S. dikehendaki membuat dan menyimpan buku, rekod, dan akaun yang, dengan butiran yang munasabah, menggambarkan urusan niaga dan pelupusan aset mereka dengan tepat dan saksama. Kedua, sistem kawalan perakaunan dalaman yang mencukupi untuk memastikan kawalan, kuasa dan tanggungjawab pengurusan ke atas aset firma mesti direka bentuk dan dikekalkan.

- perjalanan ke Paris untuk seorang Pegawai Kerajaan dan isterinya yang terdiri terutamanya dengan aktiviti pelancongan dengan menggunakan khidmat kenderaan yang dipandu oleh pemandu khas.
- membelanjakan berjuta-juta dolar sepanjang beberapa tahun untuk beratus-ratus perjalanan pelanggan, kononnya untuk tujuan latihan atau pemeriksaan kemudahan tetapi aktiviti utamanya lebih kepada bersiar-siar;
- perjalanan ke Itali untuk lapan Pegawai Kerajaan dengan aktiviti utamanya lebih kepada bersiar-siar dan memasukkan \$1,000 sebagai "wang saku" untuk setiap pegawai; dan
- membelanjakan \$10,000 untuk makan malam, minum-minum dan hiburan untuk Pegawai Kerajaan;
- Derma amal kepada badan amal pemulihan istana kecil tempatan yang diketuai oleh pegawai kerajaan.

Adalah penting untuk diambil perhatian, bahawa apa-apa perbelanjaan yang dibuat untuk perjalanan dan hiburan bagi faedah pegawai kerajaan asing boleh dianggap sebagai tidak wajar dan boleh mengakibatkan pelanggaran FCPA. Contoh di atas tidak bertujuan untuk menggambarkan jumlah nilai minimum di bawah yang dianggap sebagai tidak ada pendedahan kepada pelanggaran FCPA. Selanjutnya, tindakan penguasaan seringkali tertumpu kepada pembayaran dan hadiah-hadiah kecil apabila ia dilihat secara agregat sebagai mencerminkan pola sistemik atau amalan sedia ada syarikat.

2.0 Keterterapan

FCPA terpakai kepada warga A.S. dan kepada beberapa kategori individu dan entiti lain, termasuk: (1) penerbit sekuriti A.S.; (2) penduduk A.S.; (3) apa-apa perniagaan yang dianjurkan di bawah undang-undang negara A.S.; (4) mana-mana syarikat yang mempunyai tempat perniagaan utama di A.S.; dan (5) sesiapa sahaja, termasuk individu bukan A.S. atau entiti asing, yang melakukan apa-apa tindakan sebagai lanjutan kepada penawaran, kebenaran atau pembayaran yang tidak wajar "semasa berada di wilayah Amerika Syarikat." Di samping itu, entiti asing (seperti anak syarikat bukan A.S. atau usaha sama Syarikat) atau bukan warganegara A.S. juga boleh didapati bertanggungjawab membantu dan bersubahat atau berkomplot untuk melanggar FCPA dengan sekurang-kurangnya seorang dalang tertakluk di bawah FCPA atau melakukan perbuatan terang-terangan yang boleh diramalkan secara munasabah di dalam Amerika Syarikat. Ambil perhatian bahawa syarikat atau orang A.S. adalah tertakluk kepada FCPA walaupun jika mereka bertindak di luar Amerika Syarikat.

3.0 Penalti - Denda dan Penjara

Untuk setiap pelanggaran peruntukan antirasuah, FCPA memperuntukkan bahawa syarikat dikenakan denda sehingga \$2,000,000. Individu, termasuk pegawai, pengarah, pemegang saham dan ejen, dikenakan denda sehingga \$100,000 dan penjara sehingga lima tahun.³ Undang-undang A.S. yang lain boleh memperuntukkan denda yang lebih berat daripada yang diperuntukkan di bawah FCPA, bergantung pada fakta kes dan nilai faedah yang diminta oleh pesalah. Denda yang dikenakan ke atas individu tidak dibayar oleh majikan mereka.

³ Bagi penerbit A.S. yang tertakluk kepada peruntukan perakaunan dan penyimpanan rekod FCPA, denda untuk pelanggaran syarikat boleh sehingga \$25,000,000 dan untuk pelanggaran individu boleh sehingga \$5,000,000 berserta penjara sehingga 20 tahun.

Instant Brands

Sijil Pematuhan Antirasuah

Saya memperakui bahawa saya telah membaca dan memahami sepenuhnya keperluan Dasar Pematuhan Antirasuah Instant Brands ("**Dasar Antirasuah**"). Sebagai syarat kepada keahlian saya dalam Lembaga Pengarah atau pekerjaan dengan Instant Brands, saya bersetuju untuk mematuhi sekatan dan kewajipan lain yang ditetapkan dalam Dasar Antirasuah. Sepanjang pengetahuan dan kepercayaan saya, tidak seorang pun pengarah, pegawai, pekerja atau Perunding Instant Brands (atau mana-mana anak syarikatnya) yang saya bersekutu dengannya, terlibat dalam apa-apa aktiviti yang melanggar mana-mana elemen Dasar Antirasuah. Saya bersetuju bahawa jika saya menyedari terdapat apa-apa aktiviti yang mungkin dianggap sebagai pelanggaran Dasar Antirasuah, saya akan menghubungi Jabatan Undang-undang Instant Brands atau Talian Utama Syarikat dengan segera.

Tandatangan:

Cetak Nama:

Jabatan atau Unit Perniagaan:

Tarikh:

Setelah anda selesai menyemak Dasar Pematuhan Antirasuah Instant Brand, sila lengkapkan dan tandatangan borang ini dan kembalikan kepada wakil tempatan Sumber Manusia Instant Brands anda.